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Modrá a bílá
Bílá zima, modré mrazy,
sněhuláci celé nazí.
Proč si sněhuláku náš,
ze zimy nic neděláš?
Nic lepšího nad mráz není,
zima je mé potěšení;
modrá zima, bílý sníh,
děti v teplých čepicích.
(František Hrubín - Dětem)

Jak jste si jistě všimli, na podzim se Poutník do tisku nedostal. Způsobila to souhra více
náhod, proto nyní v ruce držíte historicky první, ale doufejme poslední dvojčíslo, a Poutník už bude
vycházet opět každý čtvrtrok.

Právě nyní si přečtete již 20. vydání znovuobnoveného Poutníka, který vás již pátým rokem
informujeme o dění v našem městysi, o aktivitách našich sportovců, hasičů a společně nahlížíme do
školy i  školky.  Čas  od času zajdeme na kus  řeči  a  v  tomto vydání  jsme si  povídali  o  Novém
Rychnově s panem Jiřím Fukem.

Velmi mě těší zájem, který vydání každého Poutníka doprovází. Vždy mám velkou radost,
když se po novém vydání ptáte, poskytujete mi náměty na rozhovory apod. 

Všichni  stárneme  a  stejně  i  náš  Poutník,  už  je  to  paličaté  dítě,  které  občas  vzdoruje
a neposlouchá. Už doma nebývám 7 dní v týdnu, sama na jeho výchovu přestávám stačit, a proto
ráda uvítám pomocníka, který našemu Poutníkovi pomůže růst.

Blíží se konec roku 2013 a je třeba poděkovat. Poděkovat všem, kteří vznik každého nového
vydání Poutníka podporují. Velký dík patří panu starostovi Pavlu Martínkovi, panu Janu Malátovi
ml., paní Mgr. Růženě Matějů, paní Miluši Roubalové, paní Nadě Maštalířové, panu Ing. Milanu
Vopálenskému,  paní  Ivě  Reichové,  panu  Milanu  Reichovi,  panu  Ing.  Janu  Sekavovi  a velké
poděkování patří všem dětem ze ZŠ a MŠ, které náš Poutník pravidelně ilustrují. Děkuji všem.

Do nového roku 2014 vám všem přeji hodně štěstí, zdraví a životní pohody.

Eva Frajová
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Slunce svítí,  obloha bez  jediného mráčku a babí  léto jako na dlani.  Přestože je  sobota
a ještě státní svátek, setkávám se s panem Jiřím Fukem v jeho zubní praxi, kde i mimo pracovní dny
vytváří lidem zubní náhrady -  výraz i úsměv ve tváři.

Úpln  ě na začátek, řeknete mi něco o sobě, jak jste se stal zubním technikem?
No, to bylo trochu složitější. V roce 1944 jsem ukončil měšťanskou školu a pracák mě poslal

na Duklu kopat zákopy. A abych se tomu vyhnul, vzal mě k sobě do učení otec, který měl jako švec
povinnost opravovat boty pro německé vojáky. Tak jsem byl rok ševcem. Verpánek ještě mám.

Po válce,  v roce 1945, mě vzal  do učení  v Pelhřimově MUDr.  Miloš  Fára.  Jako většina
zubních lékařů měl i zubní techniku, kde pracovali 4 technici. Ze začátku jsem jako každý učeň
dělal  takového  všestranného  pomocníka  –  uklízel,  topil,  asistoval  v ordinaci,  sháněl  proviant.
Postupně jsem se dostal k vlastní práci. Učení trvalo tři roky. Pracoval jsem v technice i u křesla.
Bylo úplně běžné, že tehdy technik dělal protetiku celou sám, od otisků až po finální práci, včetně
odevzdání pacientovi v ordinaci. Byla to krásná doba. Zubní technik patřil mezi elitní povolání,
byla  to  vážená  profese.  V té  době  pracovali  doktoři  a  technici  v souladu  a  v  rovnoprávném
postavení. Dnes je to podstatný rozdíl. Mě ta práce bavila. MUDr. Fára mi dojednal praxi na 2
týdny  v Praze,  kde  mu  zhotovovali  ortodoncii.  Tam  jsem  se  zaučil  a  začal  s ortodoncií  tady
v Pelhřimově. 

Jak je to s     Vašimi zájmy? 
Dříve jsem měl chov koní, které jsem velmi miloval. I tady na stěně mám pověšen obraz

s modlitbou koně. Svým obsahem je krédem, kterým se po celý život řídím. Dále celý život sportuji,
byl  jsem 35 let  starostou místního  Sokola  a  byl  jsem tělocvikář.  Dodnes  stále  jezdím na  kole
a pravidelně cvičím. Mám rád také technické věci.

V     Novém Rychnov  ě jste spojen s     navrácením titulu městys. Jak Vás tato myšlenka vůbec napadala?
Z historických pramenů jsem věděl,  že  Nový Rychnov městysem až  do  roku 1954 byl,

a přišlo mi líto, že jsme o tento titul přišli. Hlavní impulz přišel ve chvíli, kdy jsem zahlédl nápis, že
Dolní Cerekev se již městysem stala. Požádal jsem proto o radu starostu Dolní Cerekve, jak žádost
o navrácení titul podat. Moje první iniciativa se s podporou obyvatelstva, resp. zastupitelstva, příliš
nesetkala, návrh nebyl zastupiteli podporován, ale nakonec se mi vytrvalost vyplatila. Na oslavě
90. výročí vzniku ČSR bylo slavnostně vyhlášeno, že Parlament České republiky stanovuje obec
Nový Rychnov městysem.

Jako dít  ě jsem před mnoha lety vystupovala na besídce, která byla pořádána na oslavu odhalení
opraveného památníku s     bustou před zdravotním střediskem. Opět málokdo ví, že za touto akcí
stojíte vy.

Ano, přišlo mi líto, že se o památník nikdo nezajímá a nestará. Dlouhou dobu se hledala
i ztracená bronzová busta Tomáše Garrigua Masaryka, která byla původně umístěna na památníku.
Němci  ji  totiž  odnesli  v roce  1938.  Novou bustu  jsem nechal  vytvořit  akademickým sochařem
panem Křížem a v roce 2002 se svým synem instaloval na památníku. 
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Navrácení historického titulu však nebyla ani první, ani poslední iniciativa, kterou jste m  ěl a stále
v     Novém Rychnově máte. Stal jste se člověkem, který oživil chod hodin na věži kostela. 

Na věži kostela byl několik let nefunkční hodinový stroj. Bohužel se k hodinám nehlásila
ani obec, ani církev, proto jsem se rozhodl zorganizovat jeho opravu sám, aniž bych věděl, do čeho
jdu. Na samotné opravě se dále podíleli: Jan Březina, který zadarmo udělal elektroinstalace, Pavel
Nepraš, který udělal zadarmo skříň, Tibor Neskromník všechny ostatní potřebné práce okolo hodin,
a  Milan Vopálenský,  jenž se zadarmo ujal  informační  podpory.  Nutno podotknout,  že  Tibor  se
o hodiny dodnes stará a zadarmo! Pravdou je, že vybrat firmu, která by obnovu stroje provedla,
nebylo jednoduché. Většinou mi nabízeli digitální ovládání hodin a až příliš ochotně mi nabízeli, že
staré odkoupí. Nechtěl jsem se však našich historických hodin vzdát, protože jsou zde od roku 1865,
a zvolil jsem nákladnější variantu, kdy staré hodiny na věži zůstaly. Jak říkával můj táta: Ono je
v životě  vždy  něco  za  něco.  Nakonec  jsem  vybral  elektronické  zařízení  řízení  věžních  hodin
signálem DCF firmy Hainz.  Stálo mě to všechno spoustu času,  vyřizování  i  peněz.  Dnes však
kostelní  hodiny běhají  spolehlivě  a  přesně,  z čehož  mám obrovskou  radost  a  můžu  si  říct,  že
všechno to stálo za to. Často si říkám, že živé hodiny přinášejí i život do samotného městyse. Kde
nejdou hodiny, jako by obec nežila, ale náš městys bude žít dál.

Jak vnímáte život v     Novém Rychnov  ě dnes?
Mám Nový Rychnov velmi rád, strávil jsem spoustu času na jeho budování, opravách a dnes

mě mrzí, že spousta lidí je ke své obci lhostejná. Je velká škoda, že lidé berou vše jako automatické
a sami se o nic navíc nesnaží. Mnohokrát vidím povalující se nepořádek, kterého si nikdo nevšimne,
nikoho  nenapadne  ho  uklidit.  Dále  při  svých  vyjížďkách  na  kole  po  okolních  obcích  jako  je
Rohozná, Batelov, Dolní Cerekev, Opatov, Dušejov a Vyskytná pozoruji, jak kvalitní mají všude
silnice. Podívejme se však k nám, jaká cesta je od ordinace MUDr. Kölblové na Obec, dále celý
Kopeček, stejně tak silnice u Hernů anebo na Bezenkách, všude samá díra. Přesto všechno doufám,
že se Nový Rychnov bude rozvíjet a lidé si více uvědomí, že samo nejde nic.

Dodnes chodíte denn  ě do práce, nechtělo by se Vám už spíše odpočívat?
Samozřejmě, přestože jsem měl také nějaké zdravotní problémy, odpočívat se mi nechce.

Práce je celý můj život, vůbec si neumím představit, co bych dělal jiného. Dokonce se stane, že
pokud nemám práci, přijdu sem, sednu si do svého křesla, naliju si skleničku vína a přemýšlím.
Cítím se zde dobře.

Máte své životní motto?
Myslím, že vše moudré najdeme v již zmiňované Modlitbě koně.

Dej mně nažrat, dej mně pít a pečuj o mě.
Mluv na mě, buď na mě hodný a já ti
budu radostněji sloužit a mít tě rád.
Když je práce skončena, dej mi přístřeší
a čisté místo ve stáji.
Dopřej mi času pochopit a netrhej uzdou,
nesahej na bič, když ti nerozumím.
Nemysli, že jsem neposlušný, když ti hned 
nesplním tvoje přání.
Prohlédni moje zuby, neuzdi mě moc krátce
a nekupíruj mi ocas.
Když se bude blížit můj konec, milovaný pane, 
když už ti nebudu moci sloužit, nenech mne
prosím, hladovět, mrznout a neprodávej mne.
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Buď tak hodný a připrav mi rychlou a 
milosrdnou smrt. Bůh ti to odplatí zde
i na věčnosti.
Dovol, abych si tohle vše u tebe vyprosil
a nemysli si, že k tobě nemám úctu, když tě
o to prosím já, který se narodil ve stáji.

Amen 

Děkuji panu Jiřímu Fukovi za příjemné povídání a zároveň bych mu chtěla poděkovat za
vše, co pro Nový Rychnov udělal a stále dělá. Přeji mu stále pevné zdraví, dobrou náladu a spoustu
nadšení a radosti z práce.

Eva Frajová
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Usnesení z     XXVI. zasedání zastupitelstva městyse Nový Rychnov
konaného dne 6. června 2013

1. Zastupitelstvo městyse schválilo rozpočtové opatření č. 6 v rozpočtu městyse na rok 2013
dle přílohy č. 1. 

2. Zastupitelstvo  městyse  schválilo  návrh  mandátní  smlouvy  se  společností  Finanční
poradenství s.r.o. dle přílohy č. 2 na provedení a organizační zajištění kompletního průběhu
veřejné zakázky na akci „Snížení imisní zátěže a realizace úspor ve sportovní hale v Novém
Rychnově“.

3. Zastupitelstvo městyse schválilo pro veřejnou zakázku „Snížení imisní zátěže a realizace
úspor ve sportovní hale v Novém Rychnově“:
• zpracovatele  veřejné  zakázky  společnost  Finanční  poradenství  s.  r.  o.  dle  uzavřené

mandátní smlouvy
• jako jediné kritérium pro výběr dodavatele nabídkovou cenu
• složení  hodnotící  komise  a  komise  pro  otevírání  obálek:  Pavel  Martínek,  František

Červený,  Jaroslav Šnicer,  Ing.  arch.  Hana Lisová,  Jan Malát  a  náhradníci  Vladimíra
Kostřížová, Radek Novák, MUDr. Michaela Petrová, MVDr. Petr Vondrák

4. Zastupitelstvo  městyse  schválilo  doplnění  usnesení  č.  07/25/13,  kdy  ve  větě  první  se
doplňují slova „části o výměře 30 m2“. 

5. Zastupitelstvo městyse zamítlo žádost o spolupráci společnosti REVENGE a. s. 

Usnesení z     XXVII. zasedání zastupitelstva městyse Nový Rychnov
konaného dne 26. června 2013

1. Zastupitelstvo městyse schválilo rozpočtové opatření č. 7 v rozpočtu městyse na rok 2013
dle přílohy č. 1. 

2. Zastupitelstvo městyse schválilo prodloužení  nájemních smluv na dobu do 31. 12.  2013
s těmito nájemci:

- Edr Jaroslav, byt č. 1L v Novém Rychnově č. p. 1
- Patkáňová Jiřina, byt č. 3L v Novém Rychnově č. p. 1
- manželé Jan a Pavlína Malátovi, byt. č. 4L v Novém Rychnově č. p. 1
- Řáda Josef, byt č. 3P v Novém Rychnově č. p. 1
- Novák Pavel, byt č. 6P v Novém Rychnově č. p. 1
- Vandáková Jana, byt č. 7P v Novém Rychnově č. p. 1
- Rod Jaroslav, byt č. 1 v Novém Rychnově č. p. 160
- Svobodová Markéta, byt č. 4 v Novém Rychnově č. p. 160
- manželé Radek a Věra Podhorští, byt č. 2 v Novém Rychnově č. p. 170
- Dunková Jitka, byt č. 3 v Novém Rychnově č. p. 170
- Pelikánová Kateřina, byt č. 4 v Novém Rychnově č. p. 170
- Moravcová Marie, byt č. 5 v Novém Rychnově č. p. 170
- manželé David a Kateřina Zikmundovi, byt č. 6 v Novém Rychnově č. p. 170
- manželé David a Stanislava Karpíškovi, byt č. 1 v Novém Rychnově č. p. 252
- Šťásková Miluše, byt č. 2 v Novém Rychnově č. p. 252
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Zastupitelstvo městyse schválilo prodloužení nájemních smluv na dobu do 31. 7. 2013 s těmito 
nájemci:
• manželé Josef a Šárka Melichovi, byt č. 2L v Novém Rychnově č. p. 1
• Bláhová Karla, byt č. 5L v Novém Rychnově č. p. 1
• Kamarádová Gabriela, byt č. 6L v Novém Rychnově č. p. 1
• manželé Jaroslav a Lucie Novákovi, byt č. 2P v Novém Rychnově č. p. 1
• manželé Roman a Blanka Maydlovi, byt č. 8P v Novém Rychnově č. p. 1
• manželé Jan a Drahomíra Nečadovi, byt č. 5P v Novém Rychnově č. p. 1

Pokud tito nájemci do 31. 7. 2013 vyrovnají veškeré své závazky vůči městysi vyplývající 
z nájemní smlouvy, bude jim nájemní smlouva prodloužena do 31. 12. 2013. Pokud se tak 
nestane, bude požadováno vyklizení bytu v souladu s občanským zákoníkem.

3. Zastupitelstvo  městyse  schválilo  udělení  výjimky z  nejnižšího  počtu  žáků  pro  Základní
školu  Nový Rychnov na školní rok 2013/2014 dle § 23 odst.  4 zákona  č.  561/2004 Sb.
(školský zákon). 

4. Zastupitelstvo městyse schválilo vyhlášení konkursního řízení na funkci ředitele/ředitelky
Mateřské školy v Novém Rychnově. 

5. Zastupitelstvo městyse schválilo zadávací a kvalifikační dokumentaci pro veřejnou zakázku
na akci „Snížení imisní zátěže a realizace úspor ve sportovní hale v Novém Rychnově“ dle
přílohy č. 2. 

Usnesení z     XXVIII. zasedání zastupitelstva městyse Nový Rychnov
konaného dne 3. září 2013

1. Zastupitelstvo městyse schválilo rozpočtové opatření č. 11 v rozpočtu městyse na rok 2013
dle přílohy č. 1. 

2. Zastupitelstvo  městyse  schválilo  uzavření  smlouvy  o  výkonu  komplexní  správy  lesa
a funkce odborného lesního hospodáře s Ing. Jiřím Pohanem dle přílohy č. 2. 

3. Zastupitelstvo městyse schválilo uzavření nájemní smlouvy s TJ Start  Nový Rychnov na
pronájem pozemků p.  č.  1358/59 KN o výměře 9 099 m2,  p.  č.  1358/62 KN o výměře
2 556 m2, pozemku p. č. st. 285 o výměře 65 m2 a části pozemku p. č. 321/10 KN o výměře
200 m2, objektu občanské vybavenosti na p. č. st. 285 (kabiny na sportovním hřišti), hřiště
na plážový volejbal na pozemku p. č. 321/10 KN a stavbu sportovního hřiště na pozemcích
p. č. 1358/59 KN a 1358/62 KN, vše v katastrálním území Nový Rychnov. Nájemní smlouva
je na dobu určitou do 31. 12. 2024 dle přílohy č. 3. 

4. Zastupitelstvo městyse schválilo uzavření smluv o věcném břemeni se společností JMP Net,
s.  r.  o.  k pozemkům  p.  č.  1397/10  KN,  p.  č.  1397/9  KN  a  p.  č.  1354/20  KN,  vše
v katastrálním území Nový Rychnov dle přílohy č. 4. 

5. Zastupitelstvo městyse schválilo  výpůjčné altánu ve výši  1 000,-  Kč za víkend (pátek –
pondělí). Podmínky budou stanoveny ve výpůjčním řádu. 

Celá znění zápisů ze zasedání zastupitelstva městyse Nový Rychnov jsou přístupna na vývěsce
Úřadu městyse a na webových stránkách www.novyrychnov.cz.
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Narození:

ČERVEN 2013

• Šárka Hernová

• Filip Čížkovský

Výročí:

ČERVENEC 2013

• Václav Blažek 75 let
• Marie Rohovcová 75 let
• Marie Kratochvílová 80 let

SRPEN 2013

• Alžběta Svobodová 80 let

ZÁŘÍ 2013

• Marie Nikodýmová 85 let
• Jaromír Chadim 92 let
• Václav Florian 70 let

Údaje  o  narozených  jsou  publikovány  s  písemným  souhlasem  zákonných  zástupců,  údaje
o sňatcích na základě souhlasu snoubenců a údaje o významných výročích na základě souhlasu
oslavence.
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Co nás čeká v     novém školním roce?

Letošní hlavní prázdniny jsou nenávratně pryč a školní budova opět ožila veselými hlasy
dětí. Učitele, žáky i rodiče možná napadá otázka: Co nám přinese nový školní rok?

Od 1.  9.  2013 platí  Opatření  ministra  školství,  mládeže  a  tělovýchovy,  kterým se  mění
Rámcový vzdělávací program pro základní vzdělávání.  Do RVP ZV jsou začleněna, dopracována
nebo upravena některá aktuální a důležitá témata, která se v rámci naplňování ŠVP promítnou do
výuky.

I letošní školní rok bude opět významný pro žáky 9. třídy, kteří se budou rozhodovat o svém
budoucím  povolání.  Tato  důležitá  volba  ovlivní  jejich  budoucí  život,  proto  se  vyplatí  ji
nepodceňovat. Přejme jim šťastný výběr. 

Na škole pokračuje další ročník sběru víček od PET lahví VÍČKOVÁNÍ. Sebraná víčka se
promění v peníze a pomohou nemocným dětem. Při sběru spolupracujeme s Domovem pro seniory
Pelhřimov. Pomoci může každý z vás, když odevzdá nasbíraná víčka ve škole.

V měsíci říjnu se škola zúčastní celostátního projektu 72 hodin – Ruku na to!  Cílem je
zapojit žáky do činností, které zlepší naše okolí, pomůže lidem kolem nás, nebo jen někoho potěší. 

Na škole budou pokračovat dlouhodobé projekty PATRON a Tajemství planety Mobidius.
Protože máme na škole šikovné učitele, chtěli bychom se zapojit i do dalších aktivit a projektů.

V měsíci  říjnu  uskutečníme  na  škole  besedu  s klienty  a  pracovníky  Domova  Jeřabina
Těchobuz. Jistě si vzpomínáte, že se již v loňském roce zúčastnili některých akcí v naší obci. 

O dalších aktivitách, které přinese tento školní rok, vás budeme informovat na stránkách
POUTNÍKA a stránkách školy (http://www.zsnovyrychnov.wz.cz/).

Tak  tedy  s chutí  do  nového  školního  roku!  Všem  žákům,  rodičů,  pedagogům
a zaměstnancům  školy  přejeme  chuť  do  práce,  dostatek  nápadů  a  energie,  úspěchy  ve  školní
i mimoškolní práci a pohodovou atmosféru v naší Prima škole.

Vedení ZŠ

Stanovení třídnictví, úvazky ve školním roce 2013/2014

1. tř. – O. Križanová - 15 žáků 
2. tř. – M. Hlaváčková - 19
3. tř. – D. Pohanová -   9 
4. tř. – D. Pohanová - 12
5. tř. – P. Matějů - 11 
---------------------------------------------

66

6. tř. – M. Šimanová - 19 
7. tř. – Z. Knězů -   8 
8. tř. – M. Dvořáková - 11 
9. tř. – P. Červená  - 14 
-------------------------------------------

52
Celkem         118 žáků
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První den ve škole

Školní rok 2013/2014 byl zahájen  2. 9. v 7:30 hodin rozhlasovou relací ředitelky školy
Mgr. Marie  Charvátové,  která  přivítala  žáky  i  učitele  a  popřála  jim  mnoho  úspěchů  v  novém
školním roce. 

První den s aktovkou je velkým dnem především pro prvňáčky. V letošním školním roce jich
sedí  v  lavicích  15.  Každého  prvňáčka  v tento  významný  den  doprovázel  pochopitelně  někdo
z rodiny. Ve tvářích dětí se střídala radost, napětí, očekávání, možná trochu strach z neznámého.

Zábrany však brzy opadly, za dětmi totiž přišli jejich patroni, žáci 9. třídy, s nimiž se děti
znají již od mateřské školy. Prvňáčky přivítala ředitelka ZŠ Mgr. M. Charvátová, pan starosta Pavel
Martínek, za dětmi přijel i starosta z Rohozné pan Venkrbec a přivezl jim drobné dárky. Své bývalé
svěřence přišla pozdravit i ředitelka MŠ paní Miluše Roubalová, od níž dostali dárečky, aby měli na
tento  pro  ně  důležitý  den  hezkou  vzpomínku.  Předsedkyně  SPOZ  R.  Matějů  předala  dětem
sponzorský dar od paní Marešové, školní kapsáře. 

Po  první  hodině  přišli  za  prvňáčky  opět  jejich  patroni,  kteří  jim  předali  uvítací  dopis
a provedli  je  po  škole.  Nejvíce  se  jim líbilo  ve  školní  družině,  kde  poznali  paní  vychovatelky
a prohlédli si vybavení družiny.

Doufáme, že se všem novým prvňáčkům jejich první školní den líbil a budou se těšit i na
další dny, které stráví mezi svými novými spolužáky ve své nové třídě spolu s paní učitelkou Olgou
Križanovou. Všichni jim přejeme, aby se pro ně škola stala místem, kde kromě spousty vědomostí
najdou i dobré kamarády a kde jim bude příjemně.

Vedení ZŠ

Byli jsme v     bioplynce

Hned pátý den v novém školním roce jsme se vydali, tedy žáci 8. a 9. třídy, na výlet na
kolech. Cílem cyklovýletu byla bioplynka v Černově. Po příjezdu nás rozdělili do dvou skupin, ujali
se nás ing. M. Křížek a pan V. Křížek a provedli nás po areálu. Jednoduše řečeno, v bioplynce se
zpracovávají např. zbytky krmiva, hnůj, kejda, senáž, při jejich tlení dochází k uvolňování plynu,
který se pak využívá na výrobu elektřiny (plynem je poháněn motor a ten vyrábí elektřinu). Po
krátkém  občerstvení  (klobásy  chutnaly  skvěle)  a  nezbytném  vyfotografování  jsme  bioplynku
opustili. 

Vzhledem k tomu, že s námi podnikla výlet i paní ředitelka Charvátová, vyučující zeměpisu,
nemohli jsme se vrátit bez informací o evropském rozvodí Labe-Dunaj. Přesněji řečeno voda, která
spadne na sever  od Nové Bukové,  kde se nachází  rozvodnice,  steče do Labe,  a  s ním tedy do
Severního moře. Voda, která spadne na jih od obce, stéká do Dunaje a dostane se do Černého moře. 

Cyklovýlet se nám vydařil.  Načerpali  jsme nové informace,  získali propagační materiály
a protáhli si tělo na kole. Kam vyrazíme příště?

Žáci 8. a 9. třídy
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Dáte mi jistě za pravdu, že léto bylo krásné a slunečné paprsky nás dostatečně posílily do
těchto deštivých dnů. I když, kdo ví, zda to postačí. Zdá se, že lepší už to zřejmě nebude. Také
prázdniny jsou nenávratně pryč a nový školní rok se rozběhl „na plné pecky“.

Do naší  mateřské školy nastoupilo,  stejně jako předešlé  roky,  50 dětí,  takže je kapacita
naplněna. Ze 14 nových dětí některé hůře snášejí pobyt bez maminky, ale i ty si časem zvyknou.
„Berušky a Sluníčka“ jsou názvy tříd, ve kterých jsou děti rozděleny podle věku.

V letošním školním roce budeme pracovat podle školního vzdělávacího programu, který
jsme společně vytvořily a nazvaly jej „Místo, kde žiji“. Děti budeme seznamovat nejen s místem
bydliště a jeho okolím, ale i s planetou Země a vším, co zde žije a roste. Dále s životem a prací lidí,
s řešením možných životních situací, s ochranou vlastního zdraví i zdraví ostatních atd. Je známo,
že  děti  si  zapamatují  a  uvědomí  nové  věci  nejlépe  tím,  že  si  je  osahají,  prozkoumají,  prožijí
a vytvoří. Není nad vlastní zážitek a zkušenost.

Dosud  jsem  vás  v  žádném  vydání  Poutníku  blíže  neseznámila  s  obsahem  našeho
vzdělávacího programu. Činím tak nyní, myslím si, že si tak nejlépe uděláte představu o tom, jak
s dětmi pracujeme.

Program je rozdělen do 6 vzdělávacích celků. Každý je zaměřen na určitou oblast v rozvoji
dítěte. Jednotlivé celky jsou dále rozděleny na tematické bloky, ve kterých respektujeme střídání
ročních  období,  dodržování  tradic,  důležité  události  v  životě  dítěte  atd.  Tematické  bloky mají
rozdílnou dobu trvání. Podle rozsahu tématu a zájmu dětí mohou být 1-3týdenní.

1. „VÍM, KDO JSEM“
Charakteristika vzdělávacího celku: prostřednictvím situací a plánovaných činností se dítě učí
poznávat  samo  sebe,  zvládat  sebeobsluhu,  uplatňovat  základní  kulturně  hygienické  návyky,
dosáhnout duševní pohody a vyrovnanosti, učí se odpovědnosti k vlastnímu vzdělávání. 
„To jsem JÁ“ 
„Jsme šikovní, umíme si poradit“
„Jdeme k zápisu“ 

2. „VÍM, KAM PATŘÍM“
Charakteristika  vzdělávacího  celku: prostřednictvím  situací  a  plánovaných  činností  se  dítě
seznamuje s pravidly soužití s ostatními, se světem materiálních i  duchovních hodnot, osvojuje si
potřebné  dovednosti,  návyky  a  postoje,  které  mu  umožní  aktivně  se  podílet  na  vytváření
společenské pohody ve svém sociálním prostředí.
„Po prázdninách do školky“  
„Ve školce mám kamarády“
„Líbí se mi tam, kde žiji“ 
„Máme se s maminkou rádi“
„Jaké je to u nás doma“

3. „POZNÁVÁME  PŘÍRODU“
Charakteristika vzdělávacího celku: prostřednictvím situací, plánovaných činností, pozorováním,
přímou praktickou činností a zapojením všech smyslů dítě získává poznatky o živé a neživé přírodě,
o jevech a dějích v ní, vytváří si základy pro otevřený a odpovědný postoj k životnímu prostředí.
„Proč chodí sluníčko dříve spát“ 
„Co nám poví les“
„Sluníčko nás zahřeje“ 
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„Jdeme přírodě na pomoc“
„Kdo se klube z vajíčka“

4. „OBJEVUJEME SVĚT“
Charakteristika vzdělávacího celku: prostřednictvím situací, plánovaných činností, pozorováním,
manipulací a experimentováním se dítě seznamuje s rozmanitostí a vývojem techniky, učí se chápat
vzájemné společenské vazby v konkrétním životním celku a vnímat odlišnosti mezi lidmi.
„Co se děje v trávě“ 
„Pojedeme na výlet“ 
„Poznáváme povolání rodičů“
„Hurá do ZOO“
„Poznáváme děti ostatních národností“
„Hrajeme si divadlo“ 

5. „CHRÁNÍME SVÉ ZDRAVÍ“
Charakteristika vzdělávacího celku: prostřednictvím situací a plánovaných činností se dítě učí
vážit si svého zdraví a života, pečovat o ně, prostřednictvím pohybové aktivity dosáhnout duševní
pohody a vyrovnanosti, učit se rozlišovat nebezpečí a správně reagovat.
„Ochutnáme co je zdravé“
„Hurá na bílou stráň“ 
„Cvičíme si pro radost“ 
„Sbíráme bylinky“ 
,,Těšíme se na prázdniny.“ 
,,Ahoj léto, ahoj prázdniny“

6. „MÁME RÁDI TRADICE“  
Charakteristika vzdělávacího celku: prostřednictvím situací a plánovaných činností dítě prožívá
očekávané, učí se vyjadřovat své pocity a prožitky, projevovat citlivost a empatii k druhým, dělat
blízkým  radost  a  uplatňovat  svou  dovednost  ve  prospěch  jednotlivce  a  celku,  uvědomit  si
sounáležitost k rodnému místu.
„Čertíka se nebojíme“ 
„Kdy už přijde Ježíšek“
„Jaké to bylo o Vánocích“
„Těšíme se na Velikonoce“
„Slavíme masopust“
„Čarujeme s čarodějnicí“ 

Pro  děti  máme  naplánováno  mnoho  akcí,  které  se  vztahují  k  jednotlivým  tematickým
blokům. V následujících vydáních vám o některých z nich napíši podrobněji.

Naďa Maštalířová  
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Přehled zásahů jednotky SDH Nový Rychnov - léto 2013.

• 19. 6. 2013, 17:05, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění obtížného hmyzu
• 21. 6. 2013, 17:15, požár, Sítiny, taktické cvičení
• 22. 6. 2013, 12:11, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění uvolněného sloupu
• 25. 6. 2013, 11:24, technická pomoc, Milíčov, odstranění spadlého stromu z vozovky
• 20. 7. 2013, 11:50, dopravní nehoda, Nový Rychnov, nehoda cyklisty
• 24. 7. 2013, 17:53, technická pomoc, Rohozná, odstranění obtížného hmyzu
• 29. 7. 2013, 20:34, technická pomoc, Křemešník, odstranění spadlých stromů z vozovky
• 29. 7. 2013, 20:34, technická pomoc, Chaloupky, odstranění spadlých stromů z vozovky
• 29. 7. 2013, 22:42, technická pomoc, Milíčov, odstranění spadlých stromů z vozovky
• 29. 7. 2013, 23:12, technická pomoc, Řeženčice, odstranění spadlých stromů z vozovky
• 29. 7. 2013, 23:33, technická pomoc, Proseč pod Křemešníkem, odstranění spadlých stromů

z vozovky
• 30. 7. 2013, 18:32, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění nebezpečného stromu u RD
• 1. 8. 2013, 18:45, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění nebezpečného stromu u RD

pomocí AD28
• 4. 8. 2013, 19:36, technická pomoc, Milíčov, odstranění spadlých stromů z vozovky
• 4. 8. 2013, 20:05, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění spadlých stromů z vozovky
• 4. 8. 2013, 20:50, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění spadlých stromů z vozovky
• 5. 8. 2013, 20:05, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění nebezpečného stromu u RD
• 10. 8. 2013, 10:18, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění obtížného hmyzu
• 10. 8. 2013, 15:32, technická pomoc, Sázava, pročištění vodojemu
• 11. 8. 2013, 16:55, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění obtížného hmyzu
• 21. 8. 2013, 12:42,  technická  pomoc,  Nový  Rychnov,  odstranění  obtížného  hmyzu  na

hřbitově
• 23. 8. 2013, 17:27, technická pomoc, Horní Hutě, nouzový dovoz vody
• 31. 8. 2013, 16:23, požár, Nový Rychnov, požár bytu
• 9. 9. 2013, 17:05, únik nebezpečné látky, Nový Rychnov, likvidace úniku oleje na vozovku
• 13. 9. 2013, 19:02, technická pomoc, Nový Rychnov, odstranění obtížného hmyzu
• 21. 9. 2013, 18:27, technická pomoc, Ježená, pátrání po pohřešované osobě

Celkem jsme řešili od počátku roku 38 událostí. O dění ve sboru se můžete dozvědět více na
webových stránkách www.sdhnovyrychnov.estranky.cz.

      Ing. Milan Vopálenský
velitel výjezdové jednotky
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Z činnosti SDH

V letním období se družstva SDH zúčastnila hasičských soutěží. Mladí hasiči absolvovali
noční soutěž v Nevcehli. Družstvo mužů se zúčastnilo noční soutěže v Batelově, kde za účasti 23
ligových družstev  obsadilo  skvělé  10.  místo.  Další  ligovou soutěží  byla  noční  soutěž  v Kališti.
Děkujeme mladým hasičům i družstvu mužů za aktivní účast v soutěžích.

S vozidlem  T  813  jsme  se  zúčastnili  Dne  otevřených  dveří  SDH  Košetice  a  zahájení
školního roku v Dolní Cerekvi. S vozidlem T 815 AD 28 jsme dvakrát vyjížděli do Počátek. Také
byla provedena oprava hydrauliky AD 28. Obou vozidel bylo využito při odstranění zbytků stožáru
el.  vedení  v Novém Rychnově.  Členové  SDH  asistovali  při  cyklistických  závodech  Tři  vrchy.
Členům SDH se podařilo zajistit, bezúplatným převodem, 12 použitých kompletních kol na T 813
a čtyři  nové pneumatiky včetně vzdušnic,  celkem v odhadované hodnotě  cca 100 000 Kč.  Také
dopravu pneumatik zajistili členové SDH. V okolí hasičárny byl proveden úklid po výměně oken
a proběhly  terénní  práce  včetně  sběru  kamene  na  upravované  ploše.  V garážích  hasičárny  byl
proveden nátěr zdí (omyvatelný nátěr) a provedena příprava na nátěr podlahy.  

 
  Josef Rohovec                                                                                                      Jan Dušek
    velitel sboru                                                                                                     starosta SDH

Vážení Vážení čtenáři,čtenáři,
dnes se nebudu rozepisovat o tom, jak my sportovci sportujeme, nebo jestli jsme pro dění

v naší obci užiteční atd. Dnes se zaměřím na téma „SPORTOVNÍ HALA“. Ano, právě ta sportovní
hala,  kterou pro  nás  a  naše  děti  postavili  naši  dědové a  tátové.  Jak  hala  vypadá,  také  nebudu
komentovat. To se ostatně snad v nejbližších dvou letech změní. Obec už má v kapse dotace na její
zateplení a výměnu systému vytápění. Jen vybrat dodavatele prací.

Jedním z hlavních problémů haly je financování jejího provozu. Ten je tak nákladný, že
vzhledem k dodržování různých úsporných opatření, které se opravdu snažíme dělat, a vzhledem  ke
zdražování elektřiny, pevných paliv, vody a všeho možného, a při rozšíření rozvrhu o pouhé dvě
hodiny cvičení  týdně  navíc,  se  zvedl  provoz  haly  od  loňské  topné  sezóny prakticky o  30  %!
Z 63.700,-Kč za topnou sezónu 2011/2012 na neuvěřitelných 95.800,-Kč za  sezónu 2012/2013,
Uvádím pouze  částky,  které  se  týkají  vyúčtování  pro  TJ.  Kdo ví,  jestli  se  tuto  topnou  sezónu
neprospoříme k ještě větší sumě.

Zkrátka nic není zadarmo a za vše se dneska platí. Touto cestou chci apelovat na všechny
sportovce a uživatele haly, aby za její užívání řádně platili. Momentálně stanovená částka pro členy
TJ činí 200,- Kč za dítě a sezónu a 1.000,- Kč na dospělého a sezónu. Myslím, že v porovnání se
sportováním dětí ve městech je to částka luxusní a únosná. Ale pozor, blýská se na horší časy…
Ostatně i toto téma bude jedním z bodu programu členské schůze. Těším se na účast a nejen členů
TJ.

Přeji všem hodně sportovních úspěchů, zážitků i optimismu.  A važme si toho, že takové
sportovní zařízení máme.       

Iva Reichová
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FotbalFotbal

• MUŽI

I. A. třída sk. „A“ 

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body

1. Věžnice 6 4 1 1 16: 9 13

2. Havl. Brod B 6 3 3 0 12: 6 12

3. Třešť 6 4 0 2 12: 14 12

4. Leština 6 3 1 2 14: 11 10

5. Kamenice n.L. 6 3 1 2 10: 9 10

6. Dobronín 6 2 3 1 18: 12 9

7. Pohled 6 2 2 2 13: 12 8

8. Bedřichov 6 2 2 2 16: 16 8

9. Speřice 6 1 4 1 8: 7 7

10. Nový Rychnov 6 2 1 3 8: 12 7

11. Pelhřimov B 6 1 2 3 4: 10 5

12. Luka nad J. 6 0 4 2 7: 10 4

13. Polná B 6 0 4 2 12: 17 4

14. Štoky 6 1 0 5 9: 14 3

• MUŽI

IV. třída

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body
1. Nový Rychnov B 4 2 2 0 12: 2 8
2. Košetice B 4 2 1 1 14: 7 7
3. Třešť C 4 2 1 1 14: 7 7
4. Plačkov B 4 2 1 1 10: 3 7
5. Jiřice B 4 2 1 1 13: 12 7
6. Obrataň B 4 2 1 1 5: 8 7
7. Hněvkovice 4 1 1 2 6: 6 4
8. Horní Ves 4 1 0 3 9: 12 3
9. Žirov B 4 1 0 3 6: 22 3
10. Častrov 4 0 2 2 2: 12 2

• DOROST

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body

1. Nový Rychnov 3 3 0 0 14: 1 9

2. Čejov 2 1 0 1 15: 2 3

3. H. Cerekev 3 1 0 2 3: 22 3

4. Žirov 2 0 0 2 1: 8 0
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•• MLADŠÍ PŘÍPRAVKAMLADŠÍ PŘÍPRAVKA

Rk Tým Záp + 0 - Skóre Body
 1. Nový Rychnov         2 2 0 0  15 :   3 6
 2. Jiřice                   3 2 0 1  15 :  13 6
 3. A.F.C. HU B             2 1 0 1  12 :   9 3
 4. Žirovnice                2 1 0 1  10 :   7 3
 5. Pacov                    0 0 0 0   0 :   0 0
 6. Počátky                  3 0 0 3   2 :  22 0

Milan Reich – TVS Vysočina Pelhřimov

16



17



Vážení spoluobčané,
rok utekl jako voda a ve všech domácnostech vrcholí  přípravy na oslavu nejkrásnějších

svátků  v roce  –  Vánoc.  S těmi  je  neodmyslitelně  spjat  i  konec  roku.  Každý  z nás  bude  asi
bilancovat, co uplynulý rok přinesl, a plánovat rok příští. I já si dovolím trochu bilancovat.

Letošní  rok  probíhal  hlavně  ve  znamení  příprav,  a  to  na  rekonstrukci  sportovní  haly
a novostavby  mateřské  školky.  Na  rekonstrukci  sportovní  haly  se  nám  podařilo  získat  dotace
z Evropské unie. V současné době  již probíhá otevírání obálek jednotlivých uchazečů o zakázku
a jejich  posuzování.  Se samotnou rekonstrukcí  se  s největší  pravděpodobností  začne  na začátku
letních prázdnin. 

Dále  jsme  v průběhu  celého  roku  řešili  současný  stav  mateřské  školky  a  možnosti
vybudování školky nové.  Snažili  jsme se najít  i  různé formy dotací,  na tyto jsme však bohužel
nedosáhli.  Museli  jsme vyřešit  spoustu  otázek,  které  s vybudováním nové školky úzce  souvisí.
Jednou z prvních otázek bylo, kde novou školku vybudovat – zda na zcela novém místě, nebo na
místě školky stávající. Nakonec zvítězil názor starou školku zbourat a na jejím místě vybudovat
školku novou.  K tomuto  rozhodnutí  nás  vedlo hned několik důvodů – v bezprostřední  blízkosti
školky se nachází škola, jídelna, sportovní hala, školní a školkové hřiště, inženýrské sítě. Dalším
důvodem bylo, že jsme nenalezli jiné využití.  Budova by nám pomalu chátrala a její údržba by
vycházela  na  nemalé  finanční  prostředky.  Na  základě  prvního  rozhodnutí  před  námi  vyvstala
otázka, kam přestěhujeme děti ze školky a na jak dlouhou dobu. Odpověď na tuto otázku jsme
museli  konzultovat  s dotčenými orgány.  Nakonec jsme nalezli  řešení,  a to v dočasném umístění
školky  do  základní  školy.  Vzhledem  k dočasnému  umístění  dětí  v základní  škole  jsme  museli
vyřešit  i  různé  druhy  staveb  a  jejich  rychlost  výstavby.  Následovala  příprava  projektové
dokumentace, na které se velkou měrou podílela paní ředitelka Roubalová, které bych chtěl touto
cestou poděkovat.  Během roku jsem s paní ředitelkou navštívil i několik školek, abychom si udělali
představu, jak taková školka vypadá a jak funguje její provoz. 

Samozřejmě letošní rok nebyl pouze o přípravách. Podařilo se nám po dlouhé době připravit
dvě  stavební  parcely,  které  by  se  měly  po  Novém  roce  prodávat.  V průběhu  roku  došlo
k rekonstrukci hasičské zbrojnice a kabin na fotbalovém hřišti, týkající se ve výměně oken, dveří
a v úpravě vnitřních prostor. Na těchto akcích se brigádnicky podíleli dobrovolní hasiči a sportovci,
kterým bych chtěl  za jejich práci poděkovat.  Jako každý rok se na několika místech opravoval
vodovodní  řád.  V současné  době  pracujeme  na  dohledání  dalšího  úniku  vody,  přičemž  došlo
k několika  výpadům  dodávky  vody,  za  což  bych  se  chtěl  omluvit  a  poprosit  vás  o  strpení
a pochopení. Zrekonstruovaná budova základní školy začala vracet investice do jejího zateplení.
Tyto úspory v podobě vytápění jsme se opět rozhodli investovat do topného systému, a tím opět
ušetřit nemalé náklady.

V příštím roce plánujeme hlavně již výše zmíněnou rekonstrukci sportovní haly,  která se
bude týkat zateplení fasády a střechy, výměny oken, dveří a topného systému.  Vzhledem k tomu, že
rekonstrukce  sportovní  haly  se  nám  ne  naší  vinou  přesunula  na  příští  rok,  byli  jsme  nuceni
přehodnotit realizaci nové mateřské školky, kterou jsme plánovali  na  rok 2014. Chceme se tak
vyhnout  riziku,  že  bychom  se  oběma  stavbám  nedokázali  plně  věnovat  a  mohlo  by  dojít
k přehlédnutí  i  třeba  drobností,  které  by  se  nám  určitě  časem  vymstily.  Dalším  důvodem  je
skutečnost,  že  bychom  v příštím  roce  nedokázali  obě  stavby  finančně  pokrýt  a  do  úvěru  jít
nechceme. Tím jsme samozřejmě školku neodsunuli na vedlejší kolej, budeme se jí i v příštím roce
intenzivně  věnovat  a  šetřit  finanční  prostředky  na  její  realizaci.  V současné  době  již  hledáme
možnosti  využití drobných dotací na opravy stávajících nemovitostí. 

Vážení  spoluobčané,  dovolte  mi,  abych vám na závěr  popřál  krásné a pohodové prožití
vánočních svátků a do nového roku hodně zdraví, štěstí a spokojenosti.

Pavel Martínek
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Usnesení z     XXIX. zasedání zastupitelstva městyse Nový Rychnov
konaného dne 2. října 2013

1. Zastupitelstvo městyse schválilo návrh mandátní  smlouvy o dílo  se společností  Finanční
poradenství s. r. o. na administraci veřejné zakázky na akci „Výstavba nové mateřské školy
v Novém Rychnově“ dle přílohy č. 1. 

2. Zastupitelstvo městyse schválilo výpůjční řád altánu dle přílohy č. 2. 
3. Zastupitelstvo městyse schválilo pronájem bytové jednotky č. 8P v Novém Rychnově č. p. 1

manželům Maydlovým na dobu určitou do 31. 12. 2013. 
4. Zastupitelstvo  městyse  schválilo  upravenou  zadávací  a  kvalifikační  dokumentaci  se

zapracovanými připomínkami a doporučeními poskytovatele dotace na akci „Snížení imisní
zátěže  a  realizace  úspor  ve  sportovní  hale  v Novém  Rychnově“  dle  přílohy  č.  3,  dále
schválilo odůvodnění veřejné zakázky dle přílohy č. 3 a pověřilo starostu městyse k zaslání
zadávací dokumentace nejméně pěti vybraným dodavatelům.

Celá znění zápisů ze zasedání zastupitelstva městyse Nový Rychnov jsou přístupna na vývěsce
Úřadu městyse a na webových stránkách www.novyrychnov.cz.
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Slavnost Zjevení Páně neboli svátek Tří králů, je křesťanský svátek. V tento den se totiž Bůh
jako člověk zjevil  i  pohanům. Svátek slaví  církev 6.  ledna a  následující  neděle ukončuje dobu
vánoční.

Dvanáctý  den po narození  Ježíška,  6.  ledna,  přišli  k  jeho jesličkám mudrcové,  aby mu
přinesli cenné dary. Jezulátko obdarovali zlatem, myrhou a kadidlem. Zlato – královský kov, tehdy
nejcennější zboží, vyjadřovalo úctu k novorozenému Králi všech králů. Zlato jako trvanlivý kov
také  symbolizuje  stálost  a  neporušitelnost.  Kadidlo –  vonná  pryskyřice,  odedávna  až  dosud
používaná při  bohoslužbách a  obřadech,  byla  vyznáním víry v Ježíšovo božství.  Kadidlo je ve
Starém  i  Novém  zákoně  symbolem  modliteb  stoupajících  k  Bohu.  Myrha –  vonná  mast
s konzervačními účinky, používaná mj. při balzamování mrtvých těl, předjímala Kristovo utrpení
a smrt na kříži. 

Snad právě  pro  počet  a vzácnost  oněch  darů  se  ve  12.  století  v  legendě  objevili  právě
králové a byli tři. Přibližně v téže době dostávají i svá jména – Kašpar, Melichar a Baltazar. Kašpar
(= klenotník), Melichar (= král světla) a Baltazar (= pán lesku).

V tento den se v našich ulicích vyrojí ve trojicích děti oděné do bílých košil, s papírovými
korunami na hlavách a „ten černý vzadu vystrkuje na nás bradu“, to je ten, který má tváře od sazí.
Pokud zazvoní u našich dveří, zazpívají koledu: „My tři králové jdeme k vám, štěstí zdraví přejeme
vám…“ a  poté  symbolicky  požehnají  našemu  domu.  Na  důkaz  jejich  návštěvy  zanechají  nad
vchodovými dveřmi značku K + M + B  a příslušný rok. Křída, kterou se tento nápis značí, by
měla být svěcená.

Většina lidí si myslí, že jsou to první písmena jmen oněch králů, ale je to omyl. KMB neboli
latinské CMB ve skutečnosti znamená Christus mansionem benedicat – Kristus, ať obydlí žehná
po celý rok. 

Pranostiky pro 6. leden - svátek Tří králů

Na tři krále o krok dále.
Na Tři krále mrzne stále.
Je-li na Tři krále větrno, zamíchá se planetami a bude úrodno.
Na Tři krále hodně hvězd, je hodně kobzolí.
Je-li na tři krále jasno, zdaří se pšenice.

Převzato z:  Tři  králové.  [online]  [cit.  25.  12.  2013].  Dostupné z:  <http://druidova.mysteria.cz/KELTSKY_ROK/Tri
%20kralove.htm˃.
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Narození:

SRPEN 2013

• David Tichý

LISTOPAD 2013

• Richard Malát

Výročí:

ŘÍJEN 2013

• Zdenka Hlaváčková 75 let
• Marie Fuková 75 let
• Josef Svoboda 96 let

LISTOPAD 2013
• Alžběta Smrčková 91 let

PROSINEC 2013
• Božena Jelínková 80 let
• Ludmila Vichrová 75 let

Údaje  o  narozených  jsou  publikovány  s  písemným  souhlasem  zákonných  zástupců,  údaje
o sňatcích na základě souhlasu snoubenců a údaje o významných výročích na základě souhlasu
oslavence.
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72 hodin – Ruku na to!?

Ve dnech 10. – 13. října probíhal celostátní projekt 72 hodin -  Ruku na to!? Cílem projektu
je zapojit co nejvíce  lidí a dětí do aktivit, kterými mohou pomoci svému okolí, druhým lidem nebo
přírodě.  Do projektu se  zapojili  i  žáci  5.,  7.  8.  a  9.  třídy naší  školy.  Žáci  2.  stupně pomáhali
s úpravou školního hřiště  – pletí  běžecké dráhy a úprava doskočiště,  deváťáci  natírali  ve škole
oprýskané zábradlí. 

Děti  z páté  třídy  měly  v plánu  pokračovat  v pátek,  ale  vzhledem  ke  špatnému  počasí
nemohly jít na hřiště, a proto se rozhodly pro práci ve škole. Spolu s třídní učitelkou Petrou Matějů
navštívili  několik  sponzorů,  kteří  jim  věnovali  sponzorské  dárky  a  občerstvení.  Děti  spojily
pracovní činnost se spaním ve škole,  takže odvedly kus záslužné práce a ještě si  užily zábavu.
Chtěli bychom proto poděkovat všem sponzorům, jmenovitě úřadu městyse, paní Petrákové, paní
Florianové,  panu  Točíkovi,  MVDr.  Vondrákovi  a  firmě  Ryhos  za  sponzorské  dárky,  ale  také
maminkám dětí z 5. třídy, které upekly pro děti něco dobrého na zub. Výsledkem projektu byl pocit
z dobře vykonané práce a mnoho dalších pozitivních účinků. Děti dokázaly, že je v jejich silách
udělat pro školu něco dobrého. Všichni, včetně učitelů,  si proto zaslouží velkou pochvalu. Projekt
zastřešila Česká rada dětí a mládeže, která věnovala účastníků šátek s logem projektu.
Fotodokumentaci z projektu najdete na stránkách školy www. zsnovyrychnov.wz.cz.

Žáci a učitelé základní školy 

„  Patronátní bramboráčci“

V rámci  školního  projektu  PATRON  proběhla  na  Základní  škole  v Novém  Rychnově
společná  hodina  žáků  1.  a  9.  třídy.  Po  úvodní  bramborové  pohádce  jsme  se  společně  naučili
i „bramborovou“  básničku  a  pak  už  jsme  se  pustili  do  tvoření  různých  zvířátek  a  postaviček
z brambor.  Nejprve jsme vyráběli  jednoduché „bramboráčky“,  ale  později  jsme byli  nápaditější
a vymýšleli jsme složitější figurky. Připravili jsme z nich výstavku v prostorách školy a velmi nás
potěšilo,  že  se  figurky líbily  nejen  nám,  ale  i  paním učitelkám a  spolužákům z ostatních  tříd.
Jedničku s hvězdičkou by od nás, PATRONŮ, dostala i třídní učitelka 1. třídy Olga Križanová za to,
že nám připravila s prvňáčky příjemné prostředí, ve kterém se nám dobře pracovalo, napadalo nás
hodně dobrých nápadů a strávili jsme hezké dvě vyučovací hodiny s našimi prvňáčky, za nimiž
chodíme o přestávkách a stali se z nás dobří kamarádi. Těšíme se na další společnou hodinu.

Patronátní štrúdlování

Pátek 18. října patřil patronátnímu štrúdlování. Že nevíte, co to je? Patroni z 9. třídy přišli za
„svými“  prvňáčky  a  společně  jsme  pekli  štrúdl.  Deváťáci  rozvalovali  těsto,  strouhali  jablka
a prvňáčci jim statečně pomáhali. Nakonec jsme štrúdly dali na plechy a nastalo to nejdůležitější –
pečení. Protože deváťáky čekala hodina matematiky, byli pečením pověřeni prvňáčci a jejich paní
učitelka. Když jsme po hodině přicházeli ke cvičné kuchyni, již z dálky se linula vůně pečených
štrúdlů, takže jsme mohli hned krájet, cukrovat a nakonec zasednout a ochutnat. Prvňáčkům se po
celou dobu sbíhaly sliny. Štrúdly chutnaly báječně možná právě proto, že jsme je sami připravili. Při
společném hodnocení odvedené práce se nám  nejvíce líbily tyto odpovědi: „Líbilo se mi, jak jsme
vařili a jedli.“ „Líbilo se mi všechno, hlavně jedení.“ Těšíme se na další společnou hodinu.

Žáci 9. třídy
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Svatý Martin přijel do Nového Rychnova

V podvečer 11. 11., v den, kdy slaví svátek Martin, bylo na  novorychnovském náměstíčku
nezvykle  živo.  Děti  i  dospělí  z Nového Rychnova a  okolí  netrpělivě  očekávali  příjezd  svatého
Martina na bílém koni. Děti ho sice musely několikrát zavolat, ale nakonec přijel a byl opravdu
krásný.  Na  bílém  koni,  přes  ramena  rudý  plášť,  na  hlavě  lesklou  přilbu.  Děti  s lampiónky
a lucerničkami, maminky s mrňaty, tatínkové, babičky, dědečkové i naši milí hosté, klienti Domova
Jeřabina Těchobuz,  ti  všichni  vytvořili  Martinovi  početnou družinu,  která  se  vydala na krátkou
cestu Rychnovem. Lampiónový průvod skončil na náměstíčku u kostela, kde svatý Martin podělil
děti  dobrotami.  Místní  pan  farář,  který  připomněl  legendu  o  svatém  Martinovi,  však  dětem
zdůraznil, že svátek svatého Martina je spojen s laskavostí a schopností dělit se, a proto by se měly
o dobrůtky s někým podělit.

Svátek svatého Martina je spojen i se Slavností světla. Jak pan farář vysvětlil, v podzimním
čase, kdy se krátí den a noc se dlouží, přinášejí do temnoty lucerničky a lampiónky světlo – symbol
pospolitosti, soucitu a vzájemného přátelství.

Příjezd svatého Martina byl spojen s dobrovolnou sbírkou pro Zdravotnickou záchrannou
službu Pelhřimov na zakoupení přístroje na nepřímou srdeční masáž LUCAS. Ukázalo se, že ob-
čané Nového Rychnova mají srdce na pravém místě. Dobrovolně přispěli částkou  5 119,- Kč, za
což jim patří velké poděkování.  Dokázali, že velikost člověka spočívá i v jeho štědrosti a po-
zornosti k druhým lidem.

Poděkování si zaslouží také všichni, kteří se podíleli na zajišťování akce, zejména pan farář
Jan Grambal, paní učitelka Červená, žáci 9. ročníku, úřad městyse a oddíl aerobiku CHICASTAR.

Martin  sice  v letošním  roce  sníh  nepřivezl,  ale  díky  němu  strávilo  několik  desítek
spoluobčanů hezký martinský podvečer plný lidskosti, soucítění s druhými a sounáležitosti.

R. Matějů

Páteční odpoledne s     La Ngonpem                                

Již druhým rokem pracuje na ZŠ Nový Rychnov kroužek La Ngonpo vedený paní učitelkou
Mgr. Martinou Dvořákovou, která strávila část loňských hlavních prázdnin v Indii, přesněji řečeno
v Ladaku, což je oblast na severozápadě Indie, jež je součástí indického státu Džammú a Kašmír.
Správním střediskem Ladaku je Léh. 

Hned po prázdninách se loňští žáci 8. třídy zapojili do projektu La Ngonpo a v letošním
školním roce v něm pokračují (již jako žáci 9. třídy). Projekt je zaměřen na multikulturní a globální
výchovu a je podporován Evropskou komisí. Realizátorem projektu je Multikulturní centrum Praha.
Partnerské třídy ze zemí vzdálených tisíce kilometrů probírají stejná témata ve výuce, mohou o nich
diskutovat,  srovnávat  život  v obou  zemích,  přemýšlet  o  rozličných  tématech  a  dívat  se  na  ně
z různých  úhlů,  přemýšlet  v širších  souvislostech  o  vlastní  zemi,  snažit  se  pochopit   vztahy
a souvislosti mezi vyspělými a rozvojovými zeměmi a vytvářet si vlastní žebříček hodnot.

Zatímco ve většině škol je páteční odpoledne ve znamení klidu, tichých tříd i chodeb, do
novorychnovské školy přicházeli v pátek 29. 11. všichni ti, kteří se chtěli něco dozvědět o práci
kroužku La Ngonpo. Školu navštívily i pracovnice Multikulturního centra Praha, které jako bonus
přivezly  amerického  studenta  Tima.  Odpoledne  začalo  představením členů  kroužku  a  stručnou
charakteristikou náplně práce. Následoval dokumentární film Out of Dreams o životě dvou chlapců
- Honzy z ČR a Stanzina z Ladaku. V další částí odpoledního programu probíhal indický workshop,
v němž se posluchači dozvěděli zajímavosti o tradičních indických oděvech a o cestování v Indii.

Na  závěr  byla  v 9.  třídě  připravena  výstava  o  práci  kroužku  spojená  s ochutnávkou
indického chleba  a  pravého indického čaje  s mlékem.  Zejména dívky a  ženy využily možnosti
nechat si ozdobit ruku ornamentem kresleným henou. Členové kroužku i paní učitelka si zaslouží
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velkou pochvalu za přípravu zajímavého a příjemného odpoledne. Těšíme se na jejich další aktivity.

Víte, že:  sárí (svrchní ženský oděv) se vytváří skládáním jednoho pruhu látky asi 7 m dlouhého?
La Ngonpo znamená  v ladačtině „modrý průsmyk“, tedy místo setkávání lidí v horách?

               novorychnovská škola je jednou z patnácti škol zapojených do tohoto projektu ?

R. Matějů
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Již mnohokrát děti na procházkách hledaly cestu do pekla, ale nikdy se jim to nepodařilo.
Je pro ně tedy záhadou, kudy se čerti k nám do školky dostanou. Ještě nikdy čerti nezabloudili. Jak
to bude tentokrát? Čekali jsme rámus, děti napínaly uši, ale nic. Ticho. Překvapeně koukali jeden na
druhého. Co to znamená? Když se dveře otevřely, vešel Mikuláš s andělem, ale čerti nikde. Takže
letos  zabloudili?  Jeden odvážlivec se Mikuláše zeptal  a  dostal  překvapivou odpověď: „Čerti  se
mnou přišli, ale prý jste byly hodné děti, a proto smutně stojí venku a čekají, jestli je budete chtít
vidět.“ Na oplátku byl překvapen Mikuláš - děti chtěly. Čerti přiběhli dva, neslyšeli však žádný
pláč, děti si je tiše prohlížely a těšily se na nadílku. Velký koš, který s sebou čerti přinesli, byl plný
balíčků.  Ty odvážnější  děti  řekly  Mikulášovi  básničku,  ostatní  alespoň poděkovaly.  Odvaha  se
vyplatila. Tolik dobrot stálo za chviličku strachu. Na rozloučenou jsme zazpívali písničku, jak jinak
než o Mikulášovi a děti s úlevou zamávaly. Máme to za sebou a už se těšíme na večer. Proč na
večer? 

Bylo přece 4. prosince a společně jsme rozsvítili  obecní vánoční strom. Papíroví andílci,
zvonečky a stromečky, které děti za pomoci paní učitelek vyrobily, čekaly na toho, kdo si je koupí
domů. Přestože to chvílemi vypadalo, že silný vítr odnese vše, co mu stojí v cestě, sešlo se nás
u stánků s dárečky i voňavým punčem dost. Veselé povídání a smích dětí bylo slyšet všude. Všem,
kteří si za libovolnou cenu koupili symbol Vánoc, chci jménem dětí poděkovat. Vámi věnované
peníze se promění v hračky, které právě jim udělají radost.

Stromečky svítí od 16. prosince také u nás ve školce. Děti se svými rodiči společně strávili
odpoledne  a  vytvořili  krásné  ozdoby  z  kelímků  od  jogurtů.  Díky  jejich  fantazii,  šikovnosti
a zručnosti visí na větvích zvonečky, jen zazvonit. Jeden z nich opravdu následující den zazvonil
a přivolal pohádkové postavičky Pata a Mata a Macha a Šebestovou. Ti nepřišli s prázdnou. Pod
stromeček přičarovali hračky a knížky. Každému kloučkovi a holčičce dali osobní dáreček. Poslední
dny před Vánocemi si děti užívaly. Ochutnávaly perníčky, které si samy upekly, ale také cukroví od
maminek. Zpívaly, hrály a poslouchaly vánoční koledy. Jako divadélko si zahrály příběh o Ježíškovi
a hlavně -  vyprávěly o svých přáních, která nakreslily nebo napsaly pro Ježíška. Tak ať se jim splní.

Vám všem přeji ať letošní Vánoce prožijete v pohodě, v klidu, obklopeni svými nejbližšími.
Nezáleží tolik na tom, co najdeme pod stromečkem, ale je důležité, s kým u stromečku jsme. Do
nového roku hodně zdraví a štěstí.

Naďa Maštalířová
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Vyhodnocení činnosti zásahové jednotky SDH Nový Rychnov v roce 2013

Jednotka SDH Nový Rychnov zasahovala v roce 2013 celkem u 40 událostí, z toho byly 4
požáry. První hned 2. ledna v Jankově – hospodářské stavení, škoda 350 tis. Kč, uchráněny 3 mil.
Kč, 5 JPO. Další požár byl v březnu v Sázavě, zde hořela osobní auta, přístřešek a včelín, škoda 866
tis. Kč, uchráněny 2 mil. Kč. Třetí požár na Horách po nehodě osobního auta. Poslední letošní požár
byl na konci srpna v Novém Rychnově, došlo zde k požáru televize po technické závadě, škoda 10
tis. Kč, uchráněny 3 mil. Kč. 

Zasahovali  jsme u 4 dopravních nehod, 3  krát  jsme vytahovali  vozidlo na vozovku a 1
nehoda byla při závodě horských kol Přes 3 vrchy Vysočiny, který každoročně zajišťujeme, zde se
vyboural cyklista, byla mu poskytnuta předlékařská pomoc a transport do vozidla ZZS.

Řešili  jsme  i  úniky  nebezpečných  látek.  V dubnu  došlo  k úniku  ředidla  do  kanalizace
v bytovém domě v Novém Rychnově, zde bylo provedeno odvětrání  objektu a rozředění uniklé
látky. V září jsme likvidovali olejovou skvrnu v délce 100 m pomocí sorbentu.

Další  zásahy byly technické pomoci.  Jednalo se o 15 zásahů na spadlé stromy blokující
dopravu, 7 krát jsme likvidovali obtížný hmyz, provedli jsme 4 pročištění kanalizace, 1 nouzový
dovoz vody, 1 zajištění uvolněného plechu na střeše a 1 pátrání po pohřešované osobě.

Na přelomu července a srpna prošly Vysočinou dvě větrné smrště. Při první z 29. na 30. 7.
jsme likvidovali spadlé stromy na šesti místech, druhá bouře přišla hned ze 4. na 5. 8., při této jsme
zasahovali na čtyřech místech.

21. června v 17:15 bylo zahájeno taktické cvičení na požár domu v Sítinách. Cvičení bylo
zaměřeno na vytvoření dálkové dopravy vody ze stroje do stroje a kyvadlové dopravy vody ze
Sázavy. Sbory se na místo dostavily v tomto pořadí: Nový Rychnov, Sázava, Řeženčice a Čejkov. 

Jednotka  byla  připravena  zasahovat  u  letošních  povodní,  byli  jsme  evidováni  v registru
jednotek,  ze  kterého  si  pak  postižené  obce  mohly  vybrat  potřebnou  pomoc.  V spolupráci
s městysem jsme nabídli  nejen naši  techniku a  hasiče,  ale  i  úklidové a  dezinfekční  prostředky,
lopaty,  košťata a další materiál.  Naši nabídnutou pomoc však žádná obec nevyužila.  Za zásahy,
které jsme provedli v našem zásahovém obvodu během povodní, jsme obdrželi mimořádnou dotaci
z krajského úřadu ve výši 99 tisíc Kč.

Jako každý rok absolvovali školení na centrální stanici Pelhřimov velitelé a strojníci, další
školení  absolvovali  nositelé  dýchací  techniky  v  Pacově,  každoročně  se  také  školí  i jeřábníci
a vazači.

Za SDH Nový Rychnov přeji všem příjemně strávené Vánoce a šťastný vstup do nového roku
2014.

Ing. Milan Vopálenský
velitel výjezdové jednotky

SDH Sázava přeje hezké Vánoce a úspěšný rok 2014.
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Rok 2013 v Řeženčicích

Když píšu další příspěvek do Poutníka a zároveň si čtu příspěvky z předchozích let, připadá
mi, že píšu pořád to samé a tím samým stylem, ale ono to asi ani jinak nejde. Tak tedy jdeme do
toho .

Jako každoročně jsme se rozloučili s končícím rokem silvestrovskou akcí, ale co bylo nové,
to byl dětský silvestr. Malé děti ze vsi i z okolí si při hudbě zařádily v hasičárně v odpoledních
hodinách a dospělí pak již poněkud unaveně vydrželi do půlnoci. Na obou silvestrech nechyběl
ohňostroj.

Tradiční  hasičský ples  jsme pořádali  samozřejmě i  letos,  i  tentokrát  byla  pěkná zábava,
kterou měla na svědomí také již tradičně skupina PRESTON. A i v roce příštím, konkrétně v pátek
24. 1. 2014, k nám opět zavítá tato skupina a bude hrát, zpívat a starat se o dobrou náladu všech
návštěvníků. Tímto Vás všechny srdečně zvu na hasičský ples do Řeženčic.

Jednou z letošních zimních akcí byla také sáňkyáda určená především pro děti ze vsi. Jedno
víkendové odpoledne se děti sešly na kopci pode vsí vyzbrojeny pytli, sáněmi a boby a  pěkně si
zajezdily. Nutno říci, že rodiče a dokonce někteří prarodiče nezůstali pozadu a také vyzkoušeli, jak
to z kopce pěkně sviští.

Masopust je další společenskou událostí, kterou pravidelně dodržujeme. I když chodíme jen
po naší vesnici, je obchůzka celé vsi náročná - ono se sice řekne, že tu máme jen něco okolo 25
chalup, ale... To samé pak platí i o velikonočním koledování.

Pálení čarodějnic bylo jako každý rok povedené, pivko bylo vychlazené a klobásky pěkně
opečené. Co mělo shořet, shořelo, co nemělo shořet, neshořelo. Zkrátka jako každý rok.

Letos jsme se zúčastnili okrskové hasičské soutěže v Čejkově. Z Řeženčic soutěžilo pouze
družstvo mužů a umístili jsme se na druhém místě. Naše ženy bohužel v termínu soutěže již měly
jiné  povinnosti,  které  nešly  v tak  krátkém  čase,  který  byl  mezi  oznámením  termínu  soutěže
a skutečnou soutěží, přesunout.

Dále  jsme  se  účastnili  námětového  cvičení  v Sázavě,  respektive  v  Sítinách,  kde  jsme
doplňovali vodu do cisterny. Jak už se stalo zvykem, i letos jsme při námětovém cvičení přišli
o hadici.

Letošní neckyáda byla celá prosluněná a i soutěžících bylo překvapivě více než jiné roky,
přece jenom horké počasí nalákalo do vody více lidí než jindy a všichni si odpoledne u rybníka
pěkně užili.

Naše plány na příští rok se týkají mimo jiné i údržby hasičárny. Není sice zase tak stará,
a přesto už se objevují některá slabá místa. Podbití ve štítě je již ve špatném stavu a to samé platí
i o vchodových dveřích. Komín se rozpadá, byl nesprávně postaven a je nutná oprava. Zde v plné
míře platí rčení: nejsme tak bohatí, abychom si mohli dovolit levné věci. Uvidíme, kolik z toho se
nám podaří vyřešit zatím snad včasnou, jednodušší a levnější opravou, než za několik let radikální,
složitou a drahou rekonstrukcí.

Jak  jsem  již  uvedl  v textu,  zvu  Vás,  čtenáře  Poutníka,  na  náš  hasičský  ples  v pátek
24. 1. 2014. 

Všem také přeji hezké, klidné Vánoce a úspěšný rok 2014. 
Ing. Jan Sekava
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Vážení spoluobčané, 

děkujeme všem za projevenou přízeň! 

Zároveň vám přejeme pokojné a ničím nerušené vánoční svátky, 

do nového roku pevné zdraví a vše dobré. 

TJ Start Nový Rychnov 

FotbalFotbal

• MUŽI

I. A. třída sk. „A“ - po podzimní části 2013-2014

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body

1. Třešť 14 9 1 4 23: 19 28

2. Věžnice 14 7 3 4 25: 20 24

3. Speřice 14 5 7 2 24: 17 22

4. Bedřichov 14 5 7 2 29: 25 22

5. Havlíčkův Brod B 14 6 4 4 26: 23 22

6. Polná B 14 5 6 3 28: 29 21

7. Leština 14 5 4 5 27: 23 19

8. Pohled 14 5 4 5 27: 31 19

9. Kamenice nad Lipou 14 5 3 6 21: 23 18

10. Dobronín 14 4 5 5 31: 31 17

11. Luka nad Jihlavou 14 3 6 5 22: 22 15

12. Nový Rychnov 14 4 3 7 17: 22 15

13. Pelhřimov B 14 3 3 8 14: 26 12

14. Štoky 14 2 4 8 22: 25 10
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• MUŽI

IV. třída

Rk Tým Záp + 0 - Skóre Body
 1. Horní Ves             9 6 0 3  30 :  15 18
 2. Nový Rychnov B 9 5 2 2  31 :  13 17
 3. Třešť C                9 5 1 3  25 :  16 16
 4. Hněvkovice         9 4 1 4  15 :  11 13
 5. Jiřice B                9 4 1 4  30 :  25 13
 6. Častrov                9 3 2 4  13 :  24 11
 7. Obrataň B            9 3 2 4  14 :  23 11
 8. Košetice B           9 3 2 4  24 :  24 11
 9. Plačkov B            9 3 1 5  13 :  20 10
10. Žirov B                9 3 0 6  14 :  38 9

• DOROST

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body

 1. Nový Rychnov               6 5 0 1  24 :  15 15

 2. Čejov                    6 4 0 2  33 :   9 12

 3. H. Cerekev               6 2 0 4  11 :  30 6

 4. Žirov                    6 1 0 5   8 :  22 3

• MLADŠÍ PŘÍPRAVKAMLADŠÍ PŘÍPRAVKA

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body

 1. Nový Rychnov               5 5 0 0  39 :   4 15

 2. Žirovnice                5 4 0 1  41 :   8 12

 3. Pacov                    5 2 1 2  11 :  18 7

 4. Jiřice                   5 2 0 3  15 :  27 6

 5. A.F.C. HU B              5 1 1 3  14 :  28 4

 6. Počátky                  5 0 0 5   3 :  38 0

Akce v     hale Novém Rychnově – fotbal 2014

OFS Pelhřimov pořádá halový turnaj mladších  a starších přípravek v sobotu 25. 1. 2014 (mladší
přípravka) a v sobotu 1. 2. 2014 (starší přípravka) vždy od 8.00 hod. ve sportovní hale v Novém
Rychnově. 
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Stolní tenisStolní tenis

• OKRESNÍ PŘEBOR II. třída

# Mužstvo U V R P K Sety Zápasy Body

1 Humpolec F 11 9 1 1 0 481:288 138:60 30

2 Pelhřimov E 11 9 0 2 0 432:359 118:80 29

3 Humpolec E 11 6 4 1 0 454:314 127:71 27

4 SK Horní Ves A 11 7 1 3 0 395:353 108:88 26

5 Humpolec G 11 6 1 4 0 386:397 102:96 24

6 Rodinov B 10 5 2 3 0 363:320 102:78 22

7 Nový Rychnov A 11 5 0 6 0 412:372 101:97 21

8 Olešná A 10 5 0 5 0 327:364 79:101 20

9 Těmice B 11 4 0 7 0 343:420 87:111 19

10 Pacov C 11 2 0 9 0 316:445 69:127 15

11 Chmelná C 11 2 0 9 0 319:444 67:131 15

12 Černovice - Polesí E 11 0 1 10 0 300:452 70:128 12

• OKRESNÍ PŘEBOR III. třída

# Mužstvo U V R P K Sety Zápasy Body

1 Humpolec H 11 10 1 0 0 488:278 144:54 32

2 Kamenice C 11 7 2 2 0 428:323 118:80 27

3 Vlásenice A 11 8 0 3 0 440:335 117:81 27

4 Humpolec I 11 7 1 3 0 439:339 119:79 26

5 Chmelná D 11 6 2 3 0 399:367 111:87 25

6 PE-Osvob. A 11 5 1 5 0 382:383 96:102 22

7 Kamenice D 11 4 1 6 0 356:408 90:108 20

8 Pelhřimov F 11 4 1 6 0 387:373 100:98 20

9 Nový Rychnov B 11 3 2 6 0 363:409 91:107 19

10 Božejov A 11 2 2 7 0 294:430 73:125 17

11 Rynárec B 11 1 2 8 0 315:453 71:127 15

12 Pacov D 11 1 1 9 0 280:473 58:140 14

• OKRESNÍ PŘEBOR IV. třída

# Mužstvo U V R P K Sety Zápasy Body

1 Humpolec J 9 9 0 0 0 429:156 132:30 27

2 Kamenice E 8 6 0 2 0 315:204 92:52 20

3 Jiřice A 9 5 0 4 0 330:266 89:73 19

4 N. Rychnov C 9 4 1 4 0 266:319 72:90 18

5 Pelhřimov G 10 3 2 5 0 328:344 88:92 18

6 Olešná B 9 2 1 6 0 234:360 57:105 14

7 Putimov B 8 0 0 8 0 129:382 28:116 8
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VolejbalVolejbal

• OKRESNÍ PŘEBOR – ženy

Pořadí Družstvo Zápasů V P Sety Body

1 Sp. Pelhřimov C 8 7 1 23:5 15

2 Nový Rychnov 8 4 4 17:15 12

3 Jiskra Humpolec B 8 4 4 14:19 12

4 Sp. Pelhřimov B 8 1 7 8:23 9

Milan Reich – TVS Vysočina Pelhřimov

Poděkování za finanční příspěvek

Vážení občané Nového Rychnova,
velmi  si  vážíme toho,  že  jste  svým rozhodným přístupem a  svou pomocí  podpořili  náš

projekt na vybavení sanitních vozidel přístroji pro nepřímou srdeční masáž. Jedná se o systém, který
je využíván pro resuscitaci osob při náhle srdeční zástavě.

Je  více  než  jisté,  že  tyto  přístroje  ocení  hlavně  záchranáři,  kteří  se  díky  kvalitnímu
automatickému stlačování hrudníku mohou plně soustředit  na všechny ostatní život zachraňující
úkony. Další pár rukou navíc někdy znamená rozdíl mezi životem a smrtí.

Přestože přístroje  nejsou povinnou výbavou sanitních vozů,  jejich pořízením se snažíme
o zkvalitnění přednemocniční péče v Kraji Vysočina.

Za tento aktivní a lidský přístup děkujeme všem přispěvatelům.

S pozdravem Ing. Vladislava Filová
ředitelka ZZS KV 

Vážení spoluobčané,
Úřad městyse  Nový Rychnov a členové SPOZ  

Vám přejí 
Vánoce plné pohody a klidu 

a 
v nadcházejícím roce pevné zdraví a mnoho úspěchů v osobním i pracovním životě.
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